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سردار آزمون:
از تصمیم باشگاه زنیت شوکه شدم

مهاجم تیم ملی فوتبال ایران با بیان اینکه قید پول دیوانه کننده ای را در روسیه 
زد و به آلمان رفت، از شــوکه شدنش با تصمیم باشگاه زنیت خبر داد و گفت: در 
خانه ام با بایر قرارداد بستم نه در هتل! به گزارش خبرنگار مهر، سردار آزمون بعد 
از چند سال حضور در فوتبال روسیه و بازی در تیم های روبین کازان، روستوف و 
زنیت ســنت پترزبورگ، در نهایت در زمستان گذشته به شکل عجیبی راهی بایر 
لورکوزن آلمان شد. در حالی که چند ماه تا پایان قرارداد آزمون با زنیت باقی مانده 
بود، او به صورت پنهانی و البته قانونی با باشگاه لورکوزن به توافق رسید و انتشار 
این خبر، خشم مدیران باشگاه زنیت را در پی داشت. آزمون زمانی که با تیم زنیت 
برای اردوی آماده ســازی در امارات بود، بــا لورکوزن قرارداد امضا کرد؛ آن هم در 
شرایطی که گفته می شد بازیکنان زنیت حق ترک هتل را نداشته اند. با این حال 
سردار در یک مصاحبه جدید و جذاب، روند امضای قراردادش با لورکوزن را تشریح 
کرد و گفت که انگیزه اش برای پیوســتن به لورکوزن مسائل مالی نبوده است. او 
همچنین گفت که قرار بوده تابستان گذشته به لورکوزن برود اما به یکباره تصمیم 

مدیران زنیت عوض شده است.
این جملات بخشی از مصاحبه آزمون است که با »ولادیمیر کولوس« خبرنگار 
روسی انجام داده است. کولوس برای انجام این گفتگو، از روسیه به تهران و سپس 
به آزادشــهر در شــمال ایران ســفر کرد و این مصاحبه را انجام داد. او علاوه بر 
مصاحبه، اطلاعات جانبی از کشور ایران ارائه و تصاویر متفاوتی را برای مخاطبان 

روسی از کشور ایران منعکس می کند.
چگونهخودتراباآلمانتطبیقدادهای؟

وقتی به جای جدیدی می روید ســازگاری همیشــه خیلی ســخت است. به 
خصوص به کشوری که قبلًا نرفته اید. یک فرهنگ جدید همیشه دشوار است. به 
علاوه، برای من یک مشــکل وجود داشت که دو یا سه ماه را در هتل گذراندم اما 
این بهانه نیست. من همیشه سعی کردم حداکثر کار را انجام دهم و به تیم کمک 
کنم. الان شرایط خوب اســت. نظم و انضباط در آلمان بیش از صد درصد است. 
من اینجا را دوســت دارم. تمرینات خیلی خوب اســت. شهری که در آن هستیم 
کوچک اما خوب است. من بوندسلیگا را دوست دارم چون سطح بسیار بالایی دارد.
درموردانضباطصددرصدیدرآلمانگفتی.آیاایندرروسیهمتفاوت

است؟
- کاملًا متفاوت اســت، بله. کاملًا. آلمان به نظم و انضباطش معروف اســت. 

آلمان ها و آلمان در این زمینه اول هستند.
آنقدرکهدوستداری،دربایربازینکردی.ازوضعیتناراضیهستی؟

وقتی برای اولین بار به لورکوزن رســیدم، مصدوم شــدم. مچ پای من هنوز از 
دیدار چلســی بهبود نیافته بود. برای من خوشــایندترین موقعیت نبود اما خیلی 
سخت کار کردم. فکر می کنم دو ماه منتظر بودم و مدت زیادی به تنهایی تمرین 
کردم. بازگشــت به بازی آســان نبود اما این خوب است. این فوتبال است. ما باید 

حرفه ای باشیم.
درآلمانبیشــترازهمهبالونف)دروازهبانروسیلورکوزن(ارتباط

داری؟
نه، من او را دوســت ندارم. ما اصلًا حرف نمی زنیم. مدام به او می گویم از اینجا 
برو! )با خنده( شوخی کردم! البته که او بهترین دوست من است. در زنیت هم لونف 
بهترین دوســت من بود. در لورکوزن هم همیشه با هم هستیم، سعی می کنیم به 

هم نزدیک باشیم. ما رابطه فوق العاده ای داریم.
لونفقبلًاگفتهبودکهتابستانگذشــتهبااوتماسگرفتیودرباره

لورکوزنودربارهتیمازاوسئوالاتیپرسیدی.
بله، تابستان گذشته همه چیز برای انتقال به بایر فراهم بود اما در آخرین ثانیه 
آنها… آقای مدودف )مدیرعامل باشگاه زنیت( گفت: ما به شما نیاز داریم. بنابراین 
یک ســال دیگر ماندم. مشکلی نبود. من زنیت را دوســت دارم، آقای مدودف را 
دوست دارم. می دانم که او می خواهد بازیکنانش را حفظ کند. این فوتبال است و 
او هم مدیرعامل است. بنابراین او می تواند هر کاری که می خواهد انجام دهد. من 

قرارداد داشتم و باید به آن قرارداد احترام می گذاشتم.
بعدازاینکهدرتابستانگذشتهاجازهجداییاززنیتندادند،انگیزه

اتکمترنشد؟
قبلًا پذیرفته بودم که زنیت را ترک می کنم اما در آخرین ثانیه گفتند: نه، باید 
بمانی. بنابراین بله - من شــوکه شــدم زیرا آماده بودم که بروم. همه آماده بودند. 
خانواده ام آماده بودند. قلب من با زنیت و ذهنم در لورکوزن بود. مزخرفات دیوانه 
کننده ای هم وجود داشت اما همه چیز اوکی است. ما بازی کردیم و قهرمان شدیم. 

بنابراین من از نتیجه نهایی راضی هستم. مشکلی نیست.
آیازنیتقصدداشتتورادرروسیهباقراردادجدیدنگهدارد؟

البته تلاش کردند. اما وقت آن بود که به اروپا بروم. من ۲۷ ســال ســن دارم. 
می خواســتم در اروپا و در بوندسلیگا بازی کنم. این لیگ سطح بسیار بالایی دارد. 
به علاوه، در روسیه، من قبلًا به همه چیز رسیده ام. بهترین گلزن، بهترین بازیکن 
فصل و قهرمان بوده ام. هر چیزی که ممکن بود را بردم. من به یک چالش جدید 
نیاز داشتم. اگر می ماندم قطعاً حقوق بیشتری می گرفتم. به علاوه، من یک پیشنهاد 
دیگر از روسیه داشتم. پول دیوانه کننده ای پیشنهاد کردند اما می خواستم در اروپا 

بازی کنم.
آیااینپیشنهادازلوکوموتیومسکوبود؟

من صحبت نمی کنم. شاید آنها نمی خواهند در مورد آن چیزی بگویند اما باور 
کنید این پیشنهاد خیلی خوب بود.
پیشنهادازتیمورونژبود؟

ورونژ کیست؟
آنهادراینفصلبهلیگبرترراهیافتهاند.

نه
ازتیماوفابود؟

)با خنده( نه!
تصورکنزنیتبهتوپیشنهادتبدیلشدنبهپردرآمدترینبازیکن

روسیهرادادهبود.آیاقبولمیکردیبمانی؟
به شــما می گویم موضوع پول نیســت. برای من پول همه چیز نیست. چیزی 

بیشتر برای خودم می خواستم. می خواستم در اروپا بازی کنم.
چندینبارگفتهایکهموضوعپولنیست.درهمانزمانزنیتمدامبه

توپیشنهادقراردادهایجدیدمیداد.
بله این درست است.

توبهآنهانگفتیکهپیشنهاددادنشانبیفایدهاست؟
اگر می خواستند به من پیشنهاد بدهند، مشکلی نبود. شاید من بازیکن خوبی 
برای آنها بودم که می توانستم به تیم کمک کنم. مدودف می توانست هر تعداد که 
می خواست به من پیشنهاد بدهد. مشکلی نبود، می فهمی؟ و من خیلی به او احترام 

می گذارم. الان هم گاهی با هم در ارتباط هستیم. ما رابطه خوبی داریم.
امافصلتمامنشــد.درژانویهشمامحلاقامتزنیت)درامارات(را

ترککردیوبههتلبایرلورکوزنرفتی.ماجراچهبود؟
 )بــا خنده( از کجا در مورد هتل می دانید؟ می توانســتم پنج ماه قبل از اتمام 
قرارداد فعلی، قرارداد جدیدی امضا کنم. من کار اشتباهی نکردم. این کاری است 
که کاملًا همه انجام می دهند. بله، از هتل خارج شدم. بازیکنان برای خرید از هتل 
خارج می شــوند. من هم رفتم تا قرارداد ببندم. این اتفاق پنج یا چهار ماه قبل از 
اتمام قرارداد من با زنیت افتاد. هر کســی می تواند این کار را انجام دهد. آنجا هم 

هتل نبود بلکه خانه ام بود. من کار اشتباهی نکردم.
دو»اما«وجوددارد.ابتدااینکهبازیکنانزنیتاجازهخروجازهتلرا

نداشتند.
چه کســی این حرف را زده است؟ می توانستیم هر جا که می خواستیم برویم. 
می توانســتیم هتل را ترک کنیم. اگر مجبور بودیم همیشه در هتل بمانیم، همه 

می مردیم!
 و دومین »اما«. هیچکس در زنیت نمی دانست که در آن روز تو با بایر قرارداد 
امضا می کنی. وقتی لورکوزن پســت گذاشت، برای همه، از جمله سرگئی سماک 

)سرمربی زنیت( غافلگیرکننده بود.
چه کار می توانستم بکنم؟ تصمیم گرفتم یک چالش جدید را بپذیرم. همین.

)بعد از این ســئوال سردار آزمون موبایل خود را بر می دارد و مشغول تماشای 
فیلم مسابقه اسب دوانی می شود. اسب آزمون در این مسابقه سوم می شود و سپس 

مصاحبه ادامه پیدا می کند(
نوشتهبودندکهبهتیمدومزنیتمنتقلمیشویوجریمههنگفتی

شاملحالتمیشود.آیاچنینچیزهاییبودیافقطشایعهبود؟
بامــزه بود. به نظر من به اندازه کافی به زنیت کمــک کردم. به آنها گفتم که 
می روم و منتظر من نباشــید؛ زمان را تلف نکنیــد و به دنبال یک مهاجم جدید 
باشید. وقتی چنین چیزهایی را شنیدم… شوکه شدم. من زنیت را خیلی دوست 
دارم. از بین تمام تیم هایی که من برای آنها بازی کرده ام، زنیت همیشه برایم تیم 
شماره یک خواهد بود. وقتی خبر انتقال به تیم دوم را شنیدم قبول کردم. اگر به 

من می گفتند به تیم سوم برو بازهم حتماً می رفتم.

گفتوگو

کاپیتان تیم ملی ایران در جــام جهانی می گوید ایران 
پتانســیل انجام کارهای بزرگ را دارد. به گزارش ایســنا و 
به نقل از دیلی اســتار، تیم ملی فوتبال ایران در بازی اول 
خــود در جام جهانی قطر در ۲۱ نوامبر مقابل انگلیس قرار 
می گیرد. علیرضا جهانبخش وینگر ســابق برایتون، مهدی 
طارمی از پورتو و کریم انصاری فرد مهاجم سابق ناتینگهام 
فارست از جمله نفرات ایران هستند. این بازیکن ۲۸ ساله 
که فصل گذشته با فاینورد به اردیویسه بازگشته است گفت: 
صادقانه بگویم، ما در حال تماشــای قرعه کشــی بودیم و 
قبــل از اینکه آنها قرعه مــا را انتخاب کنند گفتیم که اگر 
در گــروه B قرار بگیریم فوق العاده هیجان انگیز و بســیار 
خــوب اســت. آرزوی جهانبخش محقق شــد و تیم ملی 
ایران با انگلیس، آمریکا و اکنون ولز همگروه شــده است. 
هافبکــی کــه در  دو دوره اخیر جام جهانــی در برزیل و 
روسیه به عنوان یک فوق ســتاره حضور داشت، از چالش 
بزرگ رویارویی با تیم ملی انگلیس غافل نیست. او اعتراف 
کرد: گروه بسیار بسیار سختی است. با انگلیس که یکی از 
بهترین نسل هایی که تا به حال داشته اند روبرو می شویم. 
آنها می توانند همزمان سه تیم بسیار قدرتمند را به میدان 
بفرستند. امثال هری کین کیفیت بسیار بالایی دارند. من 
بازی کســانی مثل مارکوس راشــفورد و جیدون سانچو را 
نیز دوست دارم. جهانبخش یکی از معدود بازیکنان ایرانی 
اســت که در کنار طارمی، مدعی جایزه پوشکاش در سال 
۲۰۲۱ بود. او در رقابت های اروپایی حضور فعالی داشــته 
اســت. او  کاپیتان ایران اســت و از اینکه بازوبند کاپیتانی 

کشورش را بر بازو دارد احساس فوق العاده ای می کند. این 
بازیکن در بخش دیگری از صحبت های خود گفت:  بستن 
بازوبند کاپیتانی باور کردنی نیست. این چیزی است که از 
کودکی آرزویش را داشتم. هر زمان که فرصتی برای بستن 
بازوبند کاپیتانی داشته باشم، با تمام وجود این کار را انجام 
می دهــم زیرا می دانم که فوتبال چقــدر برای مردم ارزش 

دارد.  اگر شما کســی هستید که تیمی را که نماینده ۸۵ 
میلیون نفر در بازی ها است هدایت می کنید، این احساس 
بسیار غرور آفرین است. ایران یکی از تیم های شگفتی ساز 
جام جهانی گذشــته بود که در گروهی که شامل اسپانیا، 
پرتغال و مراکش بود، چهار امتیاز به دســت آورد. آنها در 
بازی ابتدایی ۱-۰ مراکش را شکست دادند اما در بازی آخر 

خود مقابل پرتغال که با مهار پنالتی کریســتیانو رونالدو به 
پایان رســید و طارمی یک موقعیت خوب را از دست داد، 
خداحافظی تلخی داشتند. بازیکن ایرانی در بخش دیگری 
از صحبت های خود افزود: در دو جام جهانی اخیر نشــان 
دادیم حریف آسانی نیســتیم.  واکنش ها را دیدیم و همه 
دربــاره ایران به عنوان تیم ملــی خوب صحبت می کردند. 
به این دلیل که ما ســخت کار کردیم و این مسئولیت را بر 
دوش خود گذاشتیم. ما به دور بعدی نرسیدیم اما واکنش 
مردم خیلی خوب بود. ما تمــام تلاش خود را می کنیم تا 
ملت خود را سربلند کنیم.  این قرعه کشی همچنین فرصتی 
برای ستاره های ایران فراهم می کند تا یکی از تاریخی ترین 
لحظات ورزشی کشور را تکرار کنند، شکست دادن آمریکا 
در جام جهانی. »نســل طلایی« ۱۹۹۸ دقیقاً همین کار را 
در فرانســه انجام داد، جایی که مهدی مهدوی کیا قاطعانه 
گل تعیین کننده را به ثمر رساند. جهانبخش هنوز خاطرات 
ســال ۱۳۷۷ را در ذهن نگه داشته و حتی مهدوی کیا را 
بزرگترین الگوی خود می داند. او از صمیم قلب معتقد است 
که ایران یک نســل طلایی در اختیار دارد، اما اصرار دارد 
که »آمادگی« برای صعود از مرحله گروهی برای اولین بار 
کلیدی اســت. او در پایان گفت: اگر نگوییم بهترین نسلی 
است که ایران دارد حداقل می توان گفت ما یک خط حمله 
بســیار خوب داریم که یک امتیاز بزرگ برای ما است. این 
تیم به اندازه کافی قوی است و پتانسیل زیادی برای انجام 
کارهای بزرگ دارد، ما فقط به بهترین آمادگی ممکن برای 

جام جهانی نیاز داریم.

تیــم ملی بســکتبال ایــران در دومین بــازی خود از 
رقابت های کاپ آســیا ۲۰۲۲، مقابل قزاقستان به پیروزی 

قاطع دست یافت.
به گزارش ایســنا، تیم ملی بســکتبال ایران در دومین 
بازی خود از رقابت های کاپ آســیا ۲۰۲۲ اندونزی، صبح 
امروز )جمعه( ۲۴ تیر ۱۴۰۱ به مصاف قزاقستان رفت که 
در پایان با حســاب ۹۶ - ۶۰ حریف خود را  با ۳۶ امتیاز 
اختلاف شکســت داد تا انتقام دو باخت مقابل قزاق ها در 

انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳ را بگیرد.
با این برد تیم ملــی ایران در آخرین بازی دور گروهی 
خود باید برای کســب عنوان صدرنشینی به مصاف ژاپن 

برود. 
ترکیب ایران: حامد حدادی )کاپیتان(، بهنام یخچالی، 

ارسلان کاظمی، محمد جمشیدی و سجاد مشایخی
ترکیب قزاقستان: رستم مورزاگالیف )کاپیتان(، ماکسیم 

مارچوک،  اولگ بالاشوف، دیمیتری گاوریلف و رابرت پن
نیمهاول:ایران۴۲-۳۳قزاقستان

ایران با درخشــش جمشیدی و یخچالی در ابتدای کار 
۱۱-۵ از حریف پیش افتاد تا قزاق ها وادار به تقاضای وقت 
استراحت شــوند. یخچالی ۴ دقیقه مانده به پایان کوارتر 
نخست، سومین پرتاب سه امتیازی موفق خود را وارد سبد 
قزاق ها کرد تا ایران ۲۱-۱۰ پیش بیفتد. فشار تمام زمین 
قزاق ها حملات ایران را کنترل کرد تا اختلاف ۱۱ امتیازی 
را به ســه امتیاز کاهش دهند. کوارتر نخســت ۲۷-۲۴ به 

سود ایران پایان یافت.
با شــروع کوارتر دوم عملکرد ایران در دفاع بهتر شد و 
درخشش حدادی اختلاف را افزایش داد تا نتیجه ۲۶-۳۸ 
به سود شاگردان ارمغانی شود. در ادامه با حضور حسن زاده 
و زنگنه، ایران رو به دفاع نفر به نفر آورد تا شوتیســت های 
قزاقســتان را کنترل کند که در این امر موفق بود. کوارتر 

دوم نیز نهایتا ۱۵-۹ به سود ایران پایان یافت.
نیمهدوم:ایران۹۶-۶۰قزاقستان

در این نیمه ایران دفاع پرفشار تمام زمین را انجام داد 
تا حملات قزاق ها یکی پس از دیگری خراب شود. در حالی 
که درخشــش کاظمی ایــران را ۵۹ - ۳۶ پیش انداخت، 
»کیسلف« سرمربی قزاق ها وادار به تقاضای وقت استراحت 

شد. دفاع و ضد حملات ایران در این نیمه اختلاف را به ۲۵ 
امتیاز رساند تا ارمغانی بازیکنانی چون مظفری، رضایی فر و 
پذیرفته را جایگزین نفرات اصلی چون یخچالی، مشایخی 

و جمشیدی کند.
حدادی نیز اوایل کوارتر ســه با افزایش اختلاف جای 
خود را به زنگنه داد. این کوارتر ۲۸-۹ به سود ایران پایان 

یافت تا نتیجه ۷۰ - ۴۲ شود.
در ادامه محمد یوسف وند جایگزین زنگنه شد. در دقایق 
پایانــی این بازی که قزاق ها  ۹۲ - ۵۶ عقب بودند، از نظر 
روحی بهم ریخته و خطاهای غیر ورزشی متعددی را انجام 
دادند. کوارتر چهارم نهایتا با برتری ۲۶-۱۸ ایران به پایان 
رسید. ایران در سومین و آخرین بازی دور مقدماتی ساعت 
۱۵ روز یکشــنبه به مصاف ژاپن مــی رود تا تیم برنده به 
عنوان صدرنشین مستقیما راهی مرحله یک چهارم نهایی 

شود.
بایدسرعتژاپنراکمکنیم

گارد سابق تیم ملی بســکتبال ایران گفت: از نظر من 
تیــم ملی با کادرفنی جدید نیاز به زمــان دارد و نباید به 

واسطه یک باخت این مجموعه را تخریب کرد.
آرن داوودی در گفت وگو با ایســنا، درباره عملکرد فنی 
تیم ملی بســکتبال ایران مقابل قزاقســتان در کاپ آسیا 
۲۰۲۲ نسبت به تقابل دو تیم در انتخابی های جام جهانی 
۲۰۲۳، توضیــح داد: بنــده دربــاره باخــت اول صحبت 
نمی کنم، اما درباره بازی دوم مقابل قزاق ها که در آســتانه 
به آن ها باختیم باید بگویم که یک اتفاق بود و بازیکنان با 
کادرفنی جدید و شــرایط جدید تیم آشنا نبودند که نیاز 
به زمان داشت. در واقع آن مسابقه اولین بازی رسمی تیم 

ملی با کادرفنی جدید بود که کار را سخت کرد.
او افزود: شــاید تیم ملی در صربســتان بازی تدارکاتی 
داشت اما شــرایط مسابقه رســمی با بازی های دوستانه 

متفاوت است. 
آن باخت یک اتفاق بود و در حقیقت بازیکنان از لحاظ 
ذهنی آمــاده نبودند که این موضوع را می توانســتیم در 
آمار پرتاب های پنالتی و سه امتیازی ها به وضوح مشاهده 
کنیم. در بازی امروز اما همه تیم از همان ابتدای مسابقه با 
تمرکز، فشار دفاعی بالا و شناخت خوب نسبت به هم کار 

کردند و بــا در اختیار گرفتن نبض بازی یک برد خوب را 
به دست آوردند. گارد راس سابق تیم ملی بسکتبال ایران، 
در پاسخ به این سوال که  آیا از نظر او بازیکنان تیم با افکار 
فنی کادرفنی جدید به آشــنایی کامل دســت یافته اند یا 
همچنان باید به اعضای تیم فرصت داد؟ اظهار کرد: مسلما 
تیم ایران با کادرفنی جدید به زمان بیشــتری نیاز دارد و 
باید به این کادرفنی زمان مناســب داد و در آینده درباره 
عملکرد آن ها نظر بدهیم. او در واکنش به این موضوع که 
به نظر تیم ملی ایران در پست گارد راس و بحث چرخش 

توپ در زمین ضعف دارد،  توضیح داد؟
این مشکل همچنان به چشم می خورد،  اما امروز نسبت 
بــه دو بازی قبــل در این زمینه بهتر بودیــم. از نظر من 
کادرفنی ایران می تواند با بیشــتر بازی دادن به مظفری و 
مشایخی در پســت یک و باز کردن فضا برای یخچالی به 

عنوان بازیکن پست دو، نتیجه بهتری کسب کند.
داوودی تاکید کرد: همانطور که می بینید بهنام هرگاه 
در پســت دو  قــرار دارد از نقطه قوت خود که شــوتزنی 
است، بیشترین بهره را به سود تیم ایران می برد. درخشش 
یخچالی در پســت دو خیلی بیشتر از پست یک است که 

می توان از این نقطه قوت استفاده بیشتری برد. 
ملی پوش ســابق بســکتبال، درباره بازی روز یک شنبه 
مقابــل ژاپن نیز اظهار کرد: ژاپن تیم متفاوتی نســبت به 
این دو تیم )سوریه و قزاقستان( است. اگر بتوانیم آن ها را 

در این مرحله شکست دهیم جایگاه بهتری در گروه کسب 
می کنیم و با مســیری راحت تر می توانیم به مراحل بعدی 
صعود کنیم. از الان باید تمام تمرکز خود را روی این بازی 

بگذاریم و به عنوان یک فینال زودرس به آن نگاه کنیم.
او در پاســخ به این سوال که چه پیشــنهادی در بعد 
فنی برای بازیکنان ایران در بازی با ژاپن دارد؟ اظهار کرد: 
همانطور که می دانید ژاپن یک تیم خیلی ســریع است و 
سرعت بالایی در حمله دارد. باید نحوه بازی و دفاع تیم ما 
جوری باشــد که ژاپن را در نقطه قوت خود که سرعت بالا 
است تضعیف کنیم. باید با تدابیر دفاعی خوب سرعت ژاپن 
را کاهش دهیــم. آرن داوودی در پایان صحبت های خود 
گفــت: نباید با یک باخت کادرفنــی و تیم ملی را تخریب 
کنیم. در هر رشته و شــغلی و حتی زندگی های شخصی 
گاها مشکلات هست، نباید با یک باخت مسائل و حاشیه ها 

بیرون بریزد.
تیم ملی بســکتبال بــا ترکیــب ۲۰ - ۲۵ نفری عازم 
اندونزی شــده و باقی ۸۰ میلیون ایرانی باید حامی باشند. 
بــا تخریب کردن کادرفنی و بازیکنــان در فضای مجازی 
فقط شــرایط منفی ایجاد می شود که قطعا روی بازیکنان 
تاثیر می گذارد، چرا که آن ها هم در فضای مجازی هستند 
و ایــن موارد را می بینند. با دادن انرژی مثبت به تیم ملی 
می توانیم بار ســنگینی را از روی دوش کادرفنی جدید و 

بازیکنان برداریم تا روند بهتری را طی کنند.

کارشــناس والیبال معتقد اســت با اینکه ستاره هایی 
چون ســعید معروف از تیم ملی خداحافظی کرده اند اما 
روند پیشــرفت والیبال ایران با بازیکنان جوانی که اکنون 

درتیم حضور دارند، حفظ شده است.
به گزارش ایســنا، تیم ملی والیبال ایران پس از کسب 
هفت برد و پنج شکست در مرحله مقدماتی لیگ ملت های 
والیبال ۲۰۲۲ به عنوان هفتمین تیم راهی دور نهایی شد. 
ملی پوشــان ایران در این مرحله که به صورت تک حذفی 

برگزار می شود، به مصاف لهستان می روند.
جهانگیر ســید عباسی، کارشناس والیبال در گفت وگو 
با ایسنا به عملکرد تیم ملی در دور مقدماتی لیگ ملت ها 
۲۰۲۲ اشــاره و بیان کرد: برای سومین بار به مرحله دوم 
لیگ جهانی صعود کرده ایــم اما این صعود تفاوت زیادی 
با صعودهای قبلی داشــت، چون اکثر کارشناسان معتقد 
بودند تیم دگرگون شــده ما برای اینکه شکل تیمی پیدا 
کند به زمان بیشــتری نیاز دارد. با این حال بازیکنان ما 

تیم های بزرگی را شکســت دادند و به جمع هشــت تیم 
صعود کردند. عملکرد خوبی داشتند و امیدوارم در مرحله 

بعدی هم این بازی های خوب را تکرار کنیم.
او در مــورد دیدار ایران و لهســتان در مرحله حذفی 
لیگ ملت ها و شــانس پیروزی ملی پوشان گفت: لهستان 
تیم خوبی اســت اما پتانسیل شکســت این تیم را داریم. 
البته هیچ تضمینی نیست که نتیجه سه بر دو بازی قبلی 

تکرار شود.
سید عباســی در مورد بازیکنان جوانی که در ترکیب 
تیم ملی قرار دارند، بیان کرد: برخی مهره ها مثل ســعید 

معروف دیگر تکرار نمی شوند. 
استثناهایی هستند که می آیند و می روند اما این دلیل 
بر توقف پیشــرفت والیبال ما نیســت. بازیکنان دیگر هم 
تلاش می کنند جای آنها را پر کنند. امین اســماعیل نژاد 
یکی از بهترین بازیکنان این دور اســت، میلاد عبادی پور 
خیلــی خوب کار کرد و هر چند وادی با ســعید معروف 

فاصلــه دارد اما عملکرد خوبی داشــت. افراد خیلی مهم 
هســتند اما اگر تیم خوبی بســازیم کــه بازیکنان از نظر 

تکنیکــی، تاکتیکی و عاطفی ارتباط خوبی با هم داشــته 
باشند، موفق می شویم.

جهانبخش: 

در دو جام جهانی اخیر نشان دادیم حریف آسانی نیستیم

آرن داوودی: به تیم ملی بسکتبال زمان بدهیم

انتقام سخت بسکتبال ایران از قزاقستان

جهانگیر سیدعباسی:

ستاره هایی مثل معروف دیگر تکرار نمی شوند

یــک کارشــناس فوتبــال می گویــد از مدت ها پیش 
مشــخص بوده که اسکوچیچ در حد ســرمربی گری تیم 

ملی فوتبال ایران نیســت. هــادی طباطبایی در گفت وگو 
با ایســنا، درباره رد صلاحیت دراگان اســکوچیچ از سوی 

کمیته فنی فدراســیون فوتبال و اختــلاف نظر بازیکنان 
درباره بودن یا نبودن اسکوچیچ گفت: این مساله جدیدی 
نیســت. این موضوع به گذشته هم بر می گردد. از گذشته 
یک سری اختلاف ها به گوش می رسید و این صحبت بود 
که اســکوچیچ اقتدار لازم را ندارد. وقتی این اتفاقات رخ 
می دهد، نگران کننده است. از طرفی کیفیت فنی مناسبی 
هم از تیم ملی نمی بینیم. اســکوچیچ از نظر نتیجه گیری 

خوب بود اما کیفیت فنی او خوب نبود.
طباطبایی با بیان اینکه هشــت ماه قبل درباره کیفیت 
فنی اســکوچیچ و لزوم تغییرات در تیم ملی سخن گفته 
بود اما کســی توجهی نکرد، افزود: در زمانی که تیم ملی 
در بازی های تدارکاتی نتیجه خوبی می گرفت، مشــکلات 
فنــی را گفتــم. از من خرده گرفتند که چــرا تیم ملی را 
نقد می کنم. امروز به این نتیجه رسیدند که آن روز حرف 
خوبی میــزدم. اگر آن روزها به حرفم گوش می کردند، در 
این مخمصه گیر نمی کردند. ما همیشه به بحران می رسیم 
و بعــد از آن کاری انجــام می دهیم. الان کــه اقتدار لازم 
وجود ندارد و مشــکلات فنی عیان شده، همه می خواهند 

سرمربی عوض شود.
وی در واکنــش به این ســوال که آیــا تغییرات روی 

نیمکت تیم ملی در فاصله چهار ماه تا جام جهانی می تواند 
تاثیرگذار باشد اظهار کرد: می تواند مثمرثمر باشد. فوتبال 
را به این شــکل نبینید که همه چیز بعد فنی اســت. اگر 
از نظر فنی توانمند باشــی ولی نتوانــی از بازیکنان بازی 
بگیری و اقتدار نداشته باشی، همه چیز برعکس می شود. 
مربیگری پکیجی از همه ویژگی ها است. همه جای دنیا هم 
دیدید که وقتی مربیان عوض می شــوند، به سرعت نتایج 

تغییر محسوسی می کند.
طباطبایی درباره فهرســت محــدود مربیان جایگرین 
اسکوچیچ گفت: نمی توان افراد زیادی را به مربیان ایرانی 
اضافه کرد، ولی کســانی هستند که می توانند به تیم ملی 

ما کمک کنند.
او درباره وقت کشــی هیات رئیســه فدراسیون فوتبال 
برای اتخاذ تصمیم نهایی گفت: هیات رئیســه باید سریعا 
تصمیم بگیرد. نمی دانم چه فکری در سر دارند ولی فوتبال 
ملی ما در این چند وقت شبیه همه چیز بوده جز فوتبال!

این کارشناس فوتبال درباره سپردن سکان هدایت تیم 
ملی به یک مربی ایرانی یا یک مربی خارجی، خاطرنشان 
کرد: شــش، هفت ماه پیش گفتم که مربــی تیم ملی را 

تغییر دهید.

هادی طباطبایی: 

هشت ماه قبل گفتم اسکوچیچ را عوض کنید


